
Zápis z Členské schůze ČSOV 
ze dne 11. 9. 2019 v Českých Budějovicích, Jihočeská univerzita 

 
 
Přítomno 28 členů - viz prezenční listina v příloze č. 1  
 

Program:  
1) Zahájení členské schůze prezidentem doc. Plevným 
2) Schválení programu a zapisovatele  
3) Zpráva o činnosti ČSOV  
4) Zpráva o hospodaření ČSOV  
5) Konání dalších konferencí  
6) Diskuse a různé  

 

1)+2) Zahájení členské schůze ČSOV a schválení programu a zapisovatele  

Členskou schůzi ČSOV zahájil prezident ČSOV doc. Plevný představením programu zasedání. 
Program byl schválený všemi přítomnými členy, zapisovatelem byla stanovena prof. Brožová.  
 

3) Zpráva o činnosti ČSOV  

a) ČSOV má celkem 82 členů 
b) V září 2018 proběhla konference MME v Jindřichově Hradci. Sborník z konference ještě 

stále není v databázi Web of Science. Prezident poděkoval organizátorům za úspěšnou 
konferenci. 

c) V červnu 2018 proběhlo výjezdní zasedání ČSOV ve Valticích, kterého se zúčastnila i prof. 
Ulrike Leopold-Wildburger. Celkem se zúčastnilo 39 členů ČSOV. 

Členská schůze vzala zprávu o činnosti na vědomí. 
 

4) Zpráva o hospodaření ČSOV  

a) Seznámení s hospodařením společnosti za období září 2018 až srpen 2019.  
b) ČSOV bude mít jeden účet České spořitelny a jeden s vyšším úrokem u J&T Banky.  
c) Příjmy xxxxxxx Kč 

Z toho členské příspěvky xxxxxxx Kč 
d) Výdaje xxxxxxx Kč  

Z toho především setkání ve Valticích xxxxxxx Kč, dále platby CEJOR a příspěvky IFORS 
a EURO)  

e) Na účtech společnosti nyní je xxxxxxx Kč. 
Členská schůze souhlasí se zřízením účtů podle bodu b). 
Členská schůze bere zprávu o hospodaření na vědomí.  

 

5) Konání dalších konferencí 

a) Konference MME  
o MME 2020 se bude konat v Brně na MENDELU (doc. Kapounek) 
o MME 2021 by se mohla opět konat na ČZU v Praze 

b) Informace o konferencích IFORS a EURO 



o konference EURO v Dublinu v roce 2019 se zúčastnilo přes 2000 lidí 
o příští roj je směn IFORS 21. až 26. 6. 2020 v Soulu 
o konference EURO v 2021 bude v Athénách 
o konference EURO v 2022 bude v Helsinkách 

c) Bylo by dobré se zaměřit i na minikonference a využívat letních škol pořádaných EURO či 
IFORS 

 
6) Diskuse a různé  

a) Časopis CEJOR dosáhl vyššího IF, pravděpodobně přejde k jinému vydavateli (Elsevier) 
b) Výjezdní zasedání v roce 2020 by mohlo být opět v zahraničí, je možno podávat návrhy 

kde 
c) Na konferenci ERIE by bylo možné zorganizovat sekci Education in OR 
d) V prosinci proběhne v Plzni konference Výpočtové ekonomie a financí 
e) V prosinci též proběhne konference Systémové přístupy na VŠE v Praze 
f) Bylo by vhodné pokusit se zařadit sborníky konference MME do databáze CPCI 

 
 
Zapsala: prof. RNDr. Helena Brožová, CSc.  
Ověřil: doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný 
 
 
Příloha: 
Prezenční listina 
Zpráva o hospodaření ČSOV v období 09/2018 – 08/2019 
 


